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Kennismakingsgesprek van 1 uur. Hieronder puntsgewijs de belangrijkste punten. 
  
Belangrijkste bespreekpunten 
 Buurtraad wil geen tweespalt in het dorp; 
 Zijn vooral op zoek naar draagvlak; 
 Willen faciliteren tussen gemeente en bewoners; 
 Communicatie gemeente over gebiedsontwikkeling en BP procedure onvoldoende. Met name 

heeft de Buurtraad geen tijd gekregen om de buurt mee te nemen en te informeren. Door het 
embargo op de stukken kon zelf niet gepolst worden in de buurt; 

 Proberen zo transparant mogelijk te zijn; publiceren in principe alles op hun website, ook de 
brieven van de initiatiefgroep; 

 59 gezinnen betalen bijdrage aan Buurtraad; 
 Hebben er moeite mee dat de gemeente in principe alleen met de Buurtraad praat; 
 Als er andere geluiden in het dorp zijn, dan hoeft dat geen probleem te zijn; 
 De werkwijze van de Buurtraad is anders dan van de initiatiefgroep. De Buurtraad is geen 

actiegroep, maar probeert partijen bij elkaar te brengen en in contact te brengen; 
 Door de andere stijl is gezamenlijk optrekken met de initiatiefgroep lastig; 
 Toch vindt er op 0806 een overleg plaats tussen buurtraad en initiatiefgroep. Geen agenda; 
 Buurtraad heeft geen probleem met de aanwezigheid van een onafhankelijke voorzitter in het 

overleg met de initiatiefgroep; 
 Overleg met gemeente en Alfa kan alleen op vrijdag ochtend 12/06 om 09.00 uur.  

 

Opvallend 
 Buurtraad meldt dat overleg met Wethouder met Buurtraad en initiatiefgroep al was 

ingepland, maar op het laatste moment  afgezegd; 
  
Gevraagd 
 De Buurtraad wil vooral dat er geen tweespalt gaat ontstaan in het dorp. Gevragad wordt om 

een proces op gang te brengen om dat te voorkomen cq weg te nemen. 
 


